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Stadsstyrelsen § 277 26.10.2020

Mötets laglighet och beslutförhet

STST § 277

Beslut: Sammanträdet konstaterades vara lagligt och beslutfört.

  Stadsstyrelsen antecknade för kännedom att
 ungdomsfullmäktige har valt Kalle Tuomala till ny representant till

stadsstyrelsen
 stadsstyrelsen till skillnad vad som angivits i möteskallelsen beslutat

att på grund av det lokala läget för coronaviruspandemin
sammankomma på distans.

  Det antecknades i protokollet att det stundvis förekommer
problem med videoanslutningen för det elektroniska
sammanträdet. Ljudet hörs normalt. Man fick dock videokontakt
med samtliga styrelsemedlemmar i samband med namnuppropet,
så problemet utgjorde inte ett hinder för att sammanträdet
fortsatte. 

 ---
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Stadsstyrelsen § 278 26.10.2020

Protokolljusterare

STST § 278

Beslut: Till protokolljusterare valdes ledamöterna Arja Isotalo ja Tom
Liljestrand.

 ---
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Stadsstyrelsen § 279 26.10.2020

Verkställighet av stadsfullmäktiges beslut

STST § 279
 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen konstaterar om besluten i stadsfullmäktiges
sammanträde 21.10.2020 att de

1. inte går utöver stadsfullmäktiges befogenheter,
2. att de övrigt inte är lagstridiga,
3. samt anteckna besluten för kännedom och verkställa dem enligt

följande:

§ 83 Fastställande av inkomstskattesatsen för 2021: Skickas till
ekonomibyrån.

§ 84 Fastställande av fastighetsskattesatsen för 2021: Skickas till
ekonomibyrån.

§ 85 Bemötande med anledning av utvärderingsberättelsen 2019:
Skickas till centralerna och revisionsnämnden.

§ 86 Fullmäktigemotioner

§ 87 Verksamheten vid Forsby hälsogård, fullmäktigemotion: Skickas
till grundtrygghetsnämnden.

Beslut: Beslut enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 280 26.10.2020

Omallokering av investeringsanslag – centralen för bildning och välfärds stora
skolprojekt och centralen för näringsliv och infrastrukturs arbetsmaskin

924/02.02/2020

STST § 280
 Beredning: lokalchef Antti Kinnunen, infrastrukturchef Markus

Lindroos, bildningschef Timo Tenhunen och direktören för
centralen för bildning och välfärd Kirsi Kinnunen

 Centralen för bildning och välfärds stora skolprojekt är
färdigställda:

 Skolcentret i Forsby, grundlig renovering
 Lovisa Gymnasium, grundlig renovering.

 Projektet för grundlig renovering av skolcentret i Forsby överskred
den godkända kostnadsberäkningen med 354 000 euro. Dessutom
anskaffades lösöre med leasingfinansiering för 100 000 euro. Den
totala överskridningen uppgår sålunda till 454 000 euro.
Överskridningen orsakades av förnyandet av bottenbjälklaget i
byggnaderna och de högre än förväntade behoven att förnya
undertaken. Behovet av tilläggsanslag jämfört med budgeten för
2020 uppgår till 589 000 euro för detta moment. Skillnaden
mellan den totala överskridningen och behovet av tilläggsanslag
beror på att projektet har fördelats över flera år och att
uppskattningarna av anslagsbehov har varierat något från utfallet
av de årliga utgifterna.

 Den grundliga renoveringen av Lovisa Gymnasium underskred
den godkända kostnadsberäkningen med 613 000 euro. Dessutom
anskaffades lösöre med leasingfinansiering för 100 000 euro. Den
totala underskridningen uppgår sålunda till 513 000 euro. Anslag
blev över för planering, konstruktion och renovering av innerytor.
Jämfört med budgeten för 2020 uppgår det oanvända anslaget för
detta moment till 393 000 euro. Skillnaden mellan den totala
underskridningen och det resterande anslaget beror på att projektet
har genomförts under flera år och uppskattningarna av behovet på
anslag har varierat något från utfallet av de årliga utgifterna.

 Centralen för bildning och välfärds stora skolinvesteringar
överskred anslagsreserveringarna i budgeten för 2020 med inalles
196 000 euro:

 Överskridning vad gäller skolcentret i Forsby, 589 000 euro.
 Besparing vad gäller den grundliga renoveringen av Lovisa

Gymnasium, 393 000 euro.
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 Investeringarna för centralen för näringsliv och infrastruktur
innefattar 200 000 euro för anskaffning av en arbetsmaskin under
pågående år. Förnyandet av arbetsmaskinen eller utredningen av
övriga alternativ för maskinen pågår ännu. Sålunda kommer
projektet eller alternativet för projektet inte att genomföras inom
den planerade tidtabellen. På grund av detta kommer
anslagsreserveringen på 200 000 euro som godkänts för 2020 att
bli oanvänd.

 Bilaga nr 1.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen beslutar föreslå stadsfullmäktige att man för året
2020 investeringsanslagsmoment för grundlig renovering av
skolcentret i Forsby allokerar sammanlagt 589 000 euro från
följande moment:

 året 2020:s investeringsanslagsmoment Lovisa Gymnasium, grundlig
renovering 393 000 euro

 året 2020:s investeringsanslagsmoment centralen för näringsliv och
infrastrukturs arbetsmaskin 196 000 euro.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 281 26.10.2020

Försäljning av strandtomt nr 153

918/10.00.02/2020

STST § 281
 Beredning: projektledningschef Ulf Blomberg, tfn 0440 555 405

 Arrendatorn av strandtomt nr 153 har begärt att få köpa det
område som han arrenderat av Lovisa stad och ett tilläggsområde
på cirka 1 200 m². Området är ett outbrutet område av fastigheten
Lappom, 434-410-1-66, och är ungefär 3 750 m² stort.

 På området gäller Kulla-Lappom stranddelgeneralplan, där
området som utgör köpeobjekt är semesterbostadsområde (RA)
samt jord- och skogsbruksdominerat område med särskilda
naturvärden (MY). Enligt planbestämmelserna ska minimiarealen
för en strandbyggplats vara minst 2 000 m².

 Projektledningschefen har underhandlat med arrendatoren om
köpet av området. Som köpeobjekt kom man överens om ett
område på cirka 3 750 m2 av fastigheten Lappom, 434-410-1-66.
Området består av den ursprungliga arrendetomten, ett område på
östra sidan om tomten och en liten holme i omedelbar anslutning
till tomten. Grannarna på östra sidan har vid behov möjlighet att få
minst motsvarande förstoring av sin tomt.

 Enligt stadsfullmäktiges beslut är utgångspriset för en byggplats
35 euro/m² så länge ytan ger till byggrätt. Emedan tomtens höjd
till mer än 25 procent, men mindre än 50 procent överskrider +2,8
meter, korrigeras priset med koefficienten 1,1. Tomten och
byggplatsen öppnar sig mot syd varvid koefficienten blir 1,1.
Enhetspriset för tomt 153 blir då 43,63 euro/m². Området på cirka
2 800 m² ger byggrätt och säljs för enhetspriset, medan området på
cirka 950 m², som inte ger byggrätt, säljs för 20 procent av
enhetspriset, det vill säga 8,73 euro/m². Priset för området som ger
byggrätt blir alltså 122 164 euro, och priset för området som inte
ger byggnadsrätt blir 8 294 euro. I priserna är inräknade två
årsförhöjningar på 1,5 procent.

 Köpepriset för området på cirka 3 750 m² som består av
strandtomt nr 153 och tilläggsmark uppgår sammanlagt till 130
458 euro. Köparen betalar köpvittnesarvodet och svarar för
fastighetsbildningskostnaderna.
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 Bilaga nr 2.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag:  Stadsstyrelsen beslutar att Lovisa stad säljer ett outbrutet område
på cirka 3 750 m2 av fastigheten Lappom, 434-410-1-66, för priset
130 458 euro i enlighet med bifogat köpebrev och befullmäktigar
direktören för centralen för näringsliv och infrastruktur att
underteckna köpebrevet i fråga. På köpebrevet kan tekniska
korrigeringar göras.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Stadsfullmäktige § 13 19.02.2020
Stadsstyrelsen § 282 26.10.2020

Kumulativ projektuppföljning av inkomster/utgifter för bostadsmässan från år 2019 till
slutet av år 2024, fullmäktigemotion

147/02.02.02/2020

FM § 13
 Ordföranden meddelade att undertecknade fullmäktigeledamöter

(första undertecknare Kari Hagfors) före sammanträdet uttryckt
önskemål om att få inlämna en så lydande motion:

Kumulativ projektuppföljning av bostadsmässans inkomster
och utgifter från 2019 till slutet av 2024

 Lovisa stad ansökte om och beviljades bostadsmässan 2023. Det
har uppstått kostnader som anknyter till mässan redan 2019 när
man anställde bland annat en projektchef, inlöste fastigheter och
genomförde planläggningen för mässområdet. Det är viktigt att
årligen utreda totalbeloppen för de faktiska inkomster och utgifter
som används för mässarrangemangen och kumulativt
sammanräkna dessa efter evenemanget så att man kan bedöma hur
framgångsrik mässan varit. 

 Därför föreslår vi undertecknade att

en så kallad projektbokföring över uppföljning av
bostadsmässan 2019–2024 upprättas vid sidan av den årliga
bokföringen. På så sätt får man årligen reda på de inkomst-
och utgiftsposter som uppstått för hela stadskoncernen
(staden, vattenaffärsverket, Lovisa Bostäder Ab osv.) till följd
av bostadsmässan. Uppgifter om de kostnader som årligen
uppstår publiceras alltid i samband med bokslutet, och det
slutgiltiga kumulativa projektresultatet presenteras för
stadsfullmäktige i en mässredogörelse i samband med
bokslutet för 2024.

 Bilaga nr 9.

Beslut: Sedan motionen hade lämnats, remitterades den till stadsstyrelsen
för beredning enligt 133 § i stadsfullmäktiges arbetsordning.

 ---
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STST § 282
 Beredning och föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

 Ledamot Kari Hagfors och fem andra ledamöter framför i en
fullmäktigemotion att man ska ha en årlig uppföljning av intäkter
och utgifter för bostadsmässaprojektet.

 Bostadsmässorganisationen har en egen organisation, en egen
budget och ett eget kostnadsställe. Projektet uppföljs alltså separat
och utgifterna för varje år och utgifterna och intäkterna för 2023
kan särredovisas och läsas. Infrastruktur- och
vattenledningsarbeten som utförs på området är också markerade
med en regional beteckning, så att kostnaderna för utveckling och
ibruktagande av området som helhet kan granskas på årsnivå och
genom att räkna samman kostnaderna för dessa år får man den
kumulativa kostnaden. Försäljningsbeloppet för tomter i detta
område redovisas också separat från andra försäljningar.

 Bilaga nr 3.

Förslag: Stadsstyrelsen beslutar föreslå stadsfullmäktige att svaret på
motionen godkänns och att motionen konstateras vara
slutbehandlad.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Nämnden för fostran och bildning § 72 23.09.2020
Stadsstyrelsen § 283 26.10.2020

Uppgiftshelheterna vid Lovisa medborgarinstitut och att besätta uppgiften som
deltidsanställd byråsekreterare från och med 1.1.2021 

932/01.01.00/2020

NFB § 72

Beredning: Rektor på Medborgarinstitutet, Merja Sillanpää, puh.
040 663 2840,  Beredning och föredragning: ft. direktör för
centralen för bildning och välfärd, Timo Tenhunen
puh. 0440 555 332.

Stadsstyrelsen beslutade följande 4.11.2019 § 296:
”I enlighet med budgetförslaget förbehåller stadsstyrelsen sig att
besluta om anställning av byråsekreteraren då
uppgiftsbeskrivningarna för det sammanslagna institutets personal
blivit klara.”

Uppgiftsbeskrivningarna för Lovisa medborgarinstitut är
beskrivningar som uppgjorts ur Lovisa stads perspektiv om den
roll som de olika uppgifterna har och om de förväntningar som
finns anknutna till uppgifternas innehåll och karaktär.
Uppgiftsbeskrivningarna är uppgjorda med beaktande av
innehållet i tjänste- och arbetskollektivavtalen och ur perspektivet
för förväntningarna på uppgiften, inte på den enskilda personen
som sköter uppgiften.

Förväntningarna på uppgiften fastställs enligt vad uppgiften har
för roll som en del av den större helheten.
Uppgiftsbeskrivningarna utgör således verktyg för personalledning
och intern kommunikation. Dessutom ger de en utgångspunkt för
prestationsbedömningen, där enskilda anställdas utförande av
arbetet och aktivitet jämförs med de krav som i
uppgiftsbeskrivningen fastställts för uppgiftshelheten.

Arbetsgivarens direktionsrätt omfattar rätten att besluta om hur,
var och när arbetet ska utföras. Den myndighet som beslutar om
anställning i ett tjänsteförhållande kan besluta att
tjänsteinnehavarens tjänsteutövningsskyldighet ska ändras, om en
omorganisering av verksamheten eller någon annan grundad
anledning så förutsätter.

Medborgarinstitutets uppgiftsbeskrivningar granskades
tillsammans med huvudförtroendemannen för Fosu rf och rektorn
vid medborgarinstitutet i augusti 2020. Medborgarinstitutets
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personal hördes 2.9.2020. Ärendet framlas också för kännedom i
direktionen för medborgarinstitutet.

Direktören för centralen för bildning och välfärd godkänner
uppgiftsbeskrivningen för den anställda som är direkt underställd
direktören, det vill säga rektorn, och rektorn godkänner
uppgiftsbeskrivningarna för de anställda som är underställda
rektorn.

Lovisa stads ekonomi uppvisade ett kraftigt underskott både 2018
och ifjol (2019), och därför behövde Lovisa stad av
produktionsorsaker och ekonomiska orsaker utarbeta ett
balanseringsprogram. Detta balanseringsprogram (FM 9.7.2020 §
62) gäller hela staden och har en inverkan på servicestrukturer,
köpta tjänster och personalutgifter. Den ekonomiska situationen
förutsätter bland annat först en noggrann genomgång av centralens
interna arrangemang innan det är möjligt att överväga anställning
av nya arbetstagare.

Bilaga 1: Uppgiftshelheterna vid Lovisa medborgarinstitut

Förslag:  Nämnden för fostran och bildning
a) antecknar uppgiftsbeskrivningshelheterna för medborgarinstitutet från

och med 1.9.2020 och 1.1.2021 för kännedom
b) framlägger ärendet stadsstyrelsen för kännedom

Beslut: Beslut enligt förslaget.

---

STST § 283
 Bilaga nr 4:
 Uppgiftshelheterna vid Lovisa medborgarinstitut

Förslag: Stadsstyrelsen antecknar uppgiftsbeskrivningshelheterna för
medborgarinstitutet från och med 1.9.2020 och 1.1.2021 för
kännedom.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 284 26.10.2020

Tjänsteinnehavarbeslut stadsstyrelsen för kännedom

STST § 284
 Följande tjänsteinnehavare har sänt sina beslutsförteckningar

stadsstyrelsen för kännedom:

 direktör för stadskanslicentralen, § 4/2020
Val av huvudbokförare

 Bilaga nr 5.

Förslag: Stadsstyrelsen antecknar besluten för kännedom och meddelar
tjänsteinnehavare att den inte enligt 92 § i kommunallagen
kommer att ta ärende till behandling.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 285 26.10.2020

Nämndernas och sektionernas beslut

STST § 285
 Följande nämnder har sänt beslutsförteckningar från sina möten:

 välfärdsnämnden 30.9.2020

 grundtrygghetsnämnden 8.10.2020

 landsbygdsnämnden 1.10.2020

 byggnads- och miljönämnden 8.10.2020

Förslag: Stadsstyrelsen antecknar beslutsförteckningarna för kännedom och
meddelar nämnderna och sektionerna att den inte enligt 92 § i
kommunallagen kommer att ta ärendena till behandling.

Beslut: Enligt förslaget.

  Paus klockan10.03–10.10.

 ---
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Stadsstyrelsen § 286 26.10.2020

Anmälningsärenden stadsstyrelsen för kännedom

28/00.04.01/2020

STST § 286
a) Helsingfors och Nylands sjukvårdsdistrikt, styrelsens protokoll

5.10.2020

b) Nylands avfallsnämnd, protokoll 3/2020 29.9.2020

c) Regionala räddningsnämnden i Östra Nyland, föredragningslista
9/2020 27.10.2020

Beslut: Antecknades för kännedom.

 ---
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Stadsstyrelsen § 287 26.10.2020

Budget och ekonomiplan 2021–2023

934/02.02.00/2020

STST § 287
 Beredning: direktören för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors

och ekonomichef Fredrik Böhme

 Dagarna för behandlingen av budgeten har överenskommits enligt
följande.

 Måndag 26.10.2020 kl. 9.00
 Tisdag 27.10.2020 kl. 9.00

 Riktgivande tidtabell

26.10.2020

9.00–9.30 Övriga mötesärenden
9.30–9.45 Lovisa stads budget 2021 och ekonomiplan 2022–2023.

Stadsdirektörens förslag, stadsdirektör Jan D.
Oker-Blom.

9.45–10.30 Grundtrygghetscentralen, centralens direktör Carita
Schröder.

10.30-10.45 Diskussion och stadsstyrelsens kommentarer.
10.45–11.30 Centralen för bildning och välfärd, centralens direktör

Kirsi Kinnunen.
11.30-12.00 Diskussion och stadsstyrelsens kommentarer.
12.00–12.30 LUNCH
12.30–13.15 Centralen för näringsliv och infrastruktur, centralens tf.

direktör Sari Paljakka.
13.15–13.30 Diskussion och stadsstyrelsens kommentarer.
13.30–14.15 Demokratitjänster och stadskanslicentralen, stadsdirektör

Jan D. Oker-Blom och stadskanslicentralens direktör
Kristina Lönnfors.

14.15–14.30 Diskussion och stadsstyrelsens kommentarer.
14.30–14.45 KAFFE
14.45–15.15 Affärsverket i Lovisa, direktör för vattenaffärsverket

Markku Paakkarinen.
15.15–15.30 Diskussion och stadsstyrelsens kommentarer.
15.30–16.15 Sammandrag av investeringsplanen och utvecklingen av

lånenivån.
16.15–16.45 Sammandrag av personalplanen,  personalchef Thomas

Grönholm.
16.45-17.00 Slutsammandrag för dagen.
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27.10.2020

9.00–12.00 Stadsstyrelsens behandling.
12.00–12.30 LUNCH
12.30–13.45 Stadsstyrelsens behandling fortsätter
13.45–14.00 KAFFE
14.00–16.00 Stadsstyrelsens förslag till budget för 2021 och

ekonomiplan 2022–2023. Fullmäktigebehandling i
december 2020.

16.00–16.15 Slutord, stadsstyrelsens ordförande Mia
Heijnsbroek-Wirén.

 I detta skede har man inte med budgetförslaget tagit hänsyn till
den minskning på 20 årsverken som förutsattes i samband med att
stadsfullmäktige i juli 2020 godkände programmet för balansering
av ekonomin. Samarbetsförfarandet som gäller minskningen
avslutades 14.10.2020 och resultatet framläggs stadsfullmäktige
för behandling i november. Den kalkylmässiga inverkan av
minskningarna under 2021–2023 framförs i bilagan enligt
följande: kalkylerna baseras på en minskning på 20 årsverken
vilket uppskattningsvis uppgår till 800 000 euro per år. Om
personalminskningen genomförs med uppsägningar påverkar
uppsägningstiderna de besparingar som ackumuleras 2021. I
kalkylerna uppskattas besparingen för 2021 uppgå till cirka
600 000 euro. Effekterna av personalminskningarna bör läggas till
budgeten när stadsfullmäktige har beslutat om ärendet.

 Dessutom har man i den bifogade tabellen uppdaterat
resultatprognosen för innevarande år (2020) jämfört med talen i
delårsrapporten.

 Bilaga nr 6.

 Föredragning. stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen behandlar budgeten och ekonomiplanen för
2021–2023 i enlighet med den framförda tidtabellen.

Beslut: Representanterna för de mindre grupperna Kari Hagfors och Timo
Noroviita deltog som inbjudna i presentationen av budgeten.

  Som inledning på behandlingen av budgeten presenterade
stadsdirektör Jan D. Oker-Blom budgetförslaget.

  Representanten för ungdomsfullmäktige avlägsnade sig från
sammanträdet klockan 10.55.

Direktören för grundtrygghetscentralen Carita Schröder presenterade
grundtrygghetscentralens budget (klockan 10.55–11.40).
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Protokolljust.

  Lunch klockan 11.40–12.15

  Det konstaterades att deltagarna efter lunchen var de samma som
då sammanträdet inleddes med undantag av representanten för
ungdomsfullmäktige. 

  Direktören för centralen för bildning och välfärd Kirsi Kinnunen
presenterade budgeten för centralen för bildning och välfärd
(klockan 12.15–13.15).

  Tf direktören för centralen för näringslivs- och infrastruktur Sari
Paljakka presenterade budgeten för centralen för näringsliv och
infrastruktur (klockan 13.15–14.05).

  Paus klockan 14.05–14.15.

  Direktören för vattenaffärsverket Markku Paakkarinen
presenterade budgeten för vattenaffärsverket (klockan
14.15–14.41)

  Stadsdirektör Jan D. Oker-Blom presenterade budgetförslaget för
demokratitjänster och direktören för stadskanslicentralen
presenterade budgeten för stadskanslicentralen (klockan
14.41–15.40).

  Kari Hagfors avlägsnade sig från sammanträdet klockan 15.15.

  Utbildningschef Timo Tenhunen svarade på frågor (klockan
15.40–16.00).

  Personalchef Thomas Grönholm presenterade personalplanen
(klockan 16.00–16.15).

  Ledamot Leif Skogster var frånvarande från sammanträdet
klockan 16.05–16.15.

  Stadsdirektör Jan D. Oker-Blom och ekonomichef Fredrik Böhme
presenterade budgetens investeringsdel.

Ledamot Leif Skogster avlägsnade sig från sammanträdet klockan 16.30.

  Behandlingen av budgeten avbröts klockan 16.37, behandlingen
fortsätter på tisdag 27.10.2020 klockan 9.00.

 ---


